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Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg 

1240 København K 

 

J.nr. NST-301-00314 

Den 24. september 2013 

 

Folketingsmedlem Ellen Trane Nørby (V) har den 16. september 2013 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 2421, som hermed besvares.  

 

 

Spørgsmål nr. S 2421 

Vil ministeren følge flertalsanbefalingen fra vildtforvaltningsrådet angående 

fredning af måger, trods arterne er i vækst antalsmæssigt i Danmark, og hvorfor? 

 

Svar 

Jeg har ikke taget stilling til Vildtforvaltningsrådets anbefaling om revision af 

jagttidsbekendtgørelsen, herunder evt. fredning af måger endnu. Anbefalingen om 

fredning af måger indgår som en del af Vildtforvaltningsrådets indstilling om de 

kommende jagttider, som jeg skal have mulighed for at se nærmere på.  

 

De nye jagttider skal træde i kraft den 1. april 2014 og inden da vil et udkast til 

bekendtgørelse om jagttider blive sendt i høring. 

 

Jeg er opmærksom på, at mange mennesker er generet af måger, især i byerne, så 

det skal under alle omstændigheder fortsat være muligt at regulere dem. 

 

 

 

Ida Auken / Mads Leth-Pedersen 
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S 2421 endeligt svar
Offentligt


